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Breathe The Difference: Pure Air






Zum Unternehmen:
Infastaub produziert und vertreibt Entstaubungsgeräte für industrielle Anwendungen, Arbeitsplatz-, und Maschinenentstaubung. Das Unternehmen wurde 1967 gegründet. Stammsitz des Unternehmens ist Bad Homburg v.d.H. in Hessen. Infastaub ist in allen wichtigen Industriebereichen vertreten und in 19 Ländern präsent. 

Zur Produktpalette zählen Schlauch-, Taschen-, Patronen-, Lamellen- und  Kassettenfilter mit pneumatischer und mechanischer Abreinigung sowie Sicherheitsfilter und Beladesysteme. Die Entstaubungsgeräte decken einen Volumenstrombereich bis ca. 50.000 m³/h ab.
About the company:

Infastaub manufactures and sells dust removal devices for industrial applications and dust extraction of machines and workplaces. The company was founded in 1967. Headquarter of the company is Bad Homburg v.d.H. in Hessen. Infastaub is represented in all major industries and present in 19 countries.

Pocket filters, cartridge filters, bag filters, lamella filters and cassette filters with pneumatic and mechanical cleaning are among the range of products as well as security filters and loading systems. The dust removal units cover a range of volume flow up to approx. 50.000 m³/h.
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